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Zápis z 10. řádného zasedání AS FSE UJEP 

ze dne 20. 11. 2024 od 12 hod. v místnosti M409 
 

Přítomní senátoři:     Akademická komora AS FSE UJEP  

   PhDr. Bc. Kateřina Smejkalová, Ph.D. – předsedkyně senátu 

Ing. Michaela Jánská, PhD.    

Ing. Lucie Kopáčková, Ph.D. 

Ing. Petra Olšová, Ph.D. 

                                    Ing. Tomáš Sýkora, Ph.D. 

Ing. Dita Štyvarová, Ph.D. 

    

   Studentská komora AS FSE UJEP 

Bc. Jan Brázda – místopředseda senátu 

Jiří Drahoš 

Ing. Eliška Nacházelová 

 
 

       

Vedení fakulty:         Mgr. Ondřej Moc, Ph.D. – děkan FSE UJEP 

Mgr. Jitka Laštovková, Ph.D. – proděkanka pro vnější vztahy 

Ing. Miroslav Kopáček, Ph.D. – proděkan pro studium 

   Ing. Lucie Povolná, Ph.D. – proděkanka pro rozvoj a kvalitu 

   Ing. Dagmar Kubišová – tajemnice fakulty    

 

   

Omluvení senátoři    Mgr. Alexandra Petrů, Ph.D. 

 Bc. Martina Kindl  

 Bc. Radek Bureš 

 Štěpánka Puchernová  

           

Neomluvení senátoři a senátorky:   

Dále jsou v zápise všechna jména přítomných uváděna bez titulů. 
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Program zasedání AS FSE UJEP: 

1. Schválení programu zasedání  

2. Kontrola úkolů z minulého zasedání  

3. Reakreditace doktorského studijního programu Regulace a behaviorální studia v českém a 

v anglickém jazyce  

4. Složení Disciplinární komise FSE UJEP na další funkční období 

5. Informace k volbě děkana FSE UJEP 

6. Informace o činnosti Ekonomické komise AS FSE UJEP 

7. Různé  

 

Zasedání AS FSE UJEP bylo zahájeno ve 12 hod. 

Zasedání zahájila předsedkyně AS FSE UJEP Kateřina Smejkalová, která v úvodu přivítala 

všechny senátory a členy vedení fakulty, následně omluvila senátory, od nichž obdržela 

omluvu ze zasedání. Předsedkyně senátu návazně konstatovala, že se senát na svém zasedání 

dne 20. 11. 2024 sešel v počtu 9 senátorů, a že je tudíž usnášeníschopný.   

 

Ad 1) Schválení programu zasedání 

Předsedkyně senátu představila všem senátorům program zasedání, který jim byl předem 

zaslán. Navrhla doplnit do programu zasedání bod č. 5 – Schválení termínů řádných zasedání 

AS FSE UJEP v období leden – červen 2025. Senátoři další připomínky k úpravám programu 

zasedání nevznesli, proto se přistoupilo k hlasování o nově navrženém programu zasedání.  

 

Nově navržený program zasedání:  

1. Schválení programu zasedání  

2. Kontrola úkolů z minulého zasedání  

3. Reakreditace doktorského studijního programu Regulace a behaviorální studia v českém a 

v anglickém jazyce  

4. Složení Disciplinární komise FSE UJEP na další funkční období 

5. Schválení termínů řádných zasedání AS FSE UJEP v období leden – červen 2025 

6. Informace k volbě děkana FSE UJEP 

7. Informace o činnosti Ekonomické komise AS FSE UJEP 

8. Různé  
  

 

Skrutátorem tohoto zasedání AS FSE UJEP se stal Jiří Drahoš. 

Návrh usnesení: AS FSE UJEP schvaluje předložený program zasedání. 

Výsledek hlasování: přítomno 9; pro 9, proti 0, zdrželo se 0  

Závěr hlasování: Návrh byl přijat.  
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Ad 2) Kontrola úkolů z minulého zasedání 

Na minulém zasedání zazněl dotaz od senátorky Dity Štyvarové, zda je možné realizovat 

příští volby do AS FSE UJEP na dvou místech pro zvýšení účasti studentů ve volbách (viz 

Zápis ze zasedání AS FSE UJEP ze dne 23. 10. 2024, bod Různé č. 1). Tento předmět 

k diskuzi přesouváme na období před řádnými volbami do obou komor AS FSE UJEP na 

podzim 2025.  

Dotaz senátora Radka Bureše ke studentským mailům (viz Zápis ze zasedání AS FSE UJEP 

ze dne 23. 10. 2024, bod Různé č. 2) byl již vyřešen. Pan proděkan pro studium dodal návod 

na přidání univerzitní e-mailové adresy do aplikace Gmail (link byl součástí výše uvedeného 

zápisu). 

Návrh paní proděkanky pro vnější vztahy Jitky Laštovkové ohledně užití genderově 

korektního jazyka v dokumentech bere AS FSE UJEP na vědomí. V dokumentech ze senátu je 

uváděno především generické maskulinum, nicméně, tam, kde to bude možné (z hlediska 

např. délky textu) lze uvést genderově přijatelnější formu jazyka.   

   

Ad 3) Reakreditace doktorského studijního programu Regulace a behaviorální studia 

v českém a v anglickém jazyce 

Předsedkyně senátu požádala o úvodní informace k reakreditaci pana proděkana pro studium 

Miroslava Kopáčka, který z pověření pana děkana a v zastoupení paní proděkanky pro vědu 

Lenky Slavíkové podrobně představil aktuální verzi návrhu reakreditace dr. studijního 

programu a zmínil též legislativní proces schvalování akreditací. Děkan Ondřej Moc následně 

sdělil, že tento materiál byl již předložen Vědecké radě FSE UJEP, kde byl jednoznačně 

přijat, bez jakýchkoliv připomínek. Po krátké diskuzi k tématu můžeme konstatovat, že AS 

FSE UJEP projednal a bere na vědomí veškeré informace týkající se reakreditace doktorského 

studijního programu Regulace a behaviorální studia v českém a v anglickém jazyce.   
 

Ad 4) Složení Disciplinární komise FSE UJEP na další funkční období 

Proděkan pro studium Miroslav Kopáček představil návrh na složení Disciplinární komise 

FSE UJEP (dále jen DK) na funkční období od 1. 1. 2025. Požádal o schválení navrhované 

DK z toho důvodu, že koncem roku 2024 končí mandát stávajícím členům komise a je 

zapotřebí schválit nové složení, přičemž funkční období komise započne od ledna 2025. 

V diskuzi se předsedkyně senátu Kateřina Smejkalová dotázala, zda nebylo možné představit 

návrh na složení DK en bloc již na minulém zasedání AS FSE UJEP, kdy byli do komise 

doplněni studentští kandidáti (viz bod 8, Zápis z 9. řádného zasedání AS FSE UJEP ze dne 23. 

10. 2024). Pan proděkan odpověděl, že to nebylo možné z důvodu odlišných termínů 

účinnosti obou jmenování, jednak je to doplnění komise studenty (s účinností od 1. 11. 2024) 

a jednak konec funkčního období celé komise (s účinností od 1. 1. 2025). Dále bylo na podnět 

senátorky Lucie Kopáčkové diskutováno, zda by členem DK neměl být některý ze členů 

katedry práva a politologie. Stávající předsedkyně DK Petra Olšová zmínila, že se ve všech 

případech postupuje zcela jasně dle pravidel Disciplinárního řádu FSE UJEP a že z jejího úhlu 

pohledu není nutné obracet se v této situaci na kolegy ze zmíněné katedry i vzhledem 

k časové vytíženosti této katedry. Navržení kandidáti do DK vyjádřili souhlas se jmenováním 

do této funkce. Následně se přistoupilo k hlasování. 
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Návrh usnesení: AS FSE UJEP schvaluje jmenování Ing. Miroslava Kopáčka, Ph.D., 

Ing. Petry Olšové, Ph.D., PhDr. Bc. Kateřiny Smejkalové, Ph.D. jako členů Disciplinární 

komise FSE UJEP a doc. RNDr. Marty Žambochové, Ph.D. a Zuzany Vackové (S23596) 

jako náhradních členů Disciplinární komise FSE UJEP.      

 

Výsledek hlasování: přítomno 9; pro 9 proti 0 zdrželo se 0 

Závěr hlasování: Návrh byl přijat.  

 

Ad 5) Schválení termínů řádných zasedání AS FSE UJEP v období leden – červen 2025 

Předsedkyně senátu sdělila, že je nutné naplánovat termíny konání řádných zasedání od 

začátku nového roku až do června roku 2025. Tradičně se jedná o 3. středy v měsíci, které 

jsou vyhrazeny na tato zasedání. Děkan Ondřej Moc navrhl, aby se květnové zasedání AS 

FSE UJEP konalo s ohledem na plánované ukončení funkčního období děkana mimořádně 2. 

středu v měsíci. Tento návrh byl diskutován, následně se senátoři shodli na tom, že termín 

mimořádného zasedání v květnu 2025 bude řešen operativně.  
 

Dále se diskutovalo nad časovým rozvržením začátků zasedání senátu. Na posledním zasedání 

přednesla senátorka Martina Kindl svůj dotaz, zdali by se začátek senátu nemohl posunout 

(z důvodu jejích pracovních a studijních aktivit - studentka z bývalého kombinovaného 

studia) až na 14. hodinu. Vedení FSE UJEP slovy děkana Ondřeje Moce požádalo AS FSE 

UJEP, zdali by se naopak začátek jednání senátu nemohl posunout již na 10. hodinu 

dopolední. Tento návrh vychází ze změny časového rozvržení konání kolegia rektora, které 

probíhá 1. středu v měsíci od 10 hod. V důsledku toho se pozměnil od ledna 2025 i začátek 

jednání kolegia děkana naší fakulty a nyní je předložen návrh, aby se i AS FSE UJEP konal 

od 10 hodin. V diskuzi připomněla proděkanka pro vnější vztahy Jitka Laštovková, aby 

nezapadl návrh senátorky Kindl, jelikož se jako fakulta snažíme vytvořit přijatelné podmínky 

pro studium také pro studenty kombinovaného studia. Senátoři se dále vyjadřovali k novému 

návrhu posunutí začátku jednání na 10. hodinu. Většina senátorů s tímto návrhem vyjádřila 

souhlasné stanovisko, a proto se přistoupilo k hlasování.  

 

Návrh usnesení: AS FSE UJEP schvaluje plán následujících řádných zasedání AS FSE 

UJEP pro období leden – červen 2025, a to: 22. 1. 2025, 19. 2. 2025, 19. 3. 2025,  

16. 4. 2025, 21. 5. 2025, 18. 6. 2025, vždy od 10:00 hod. 

 

Výsledek hlasování: přítomno 9; pro 8; proti 0 zdrželo se 1 

Závěr hlasování: Návrh byl přijat.  

 

Ad 6) Informace k volbě děkana FSE UJEP 

Předsedkyně senátu stručně představila aktivitu volební komise pro volbu kandidáta na 

jmenování děkanem (zapůjčení volební urny, tzv. roll upů) a připomněla data pro podávání 

návrhů na kandidáty. Při této příležitosti poděkovala senátorovi Tomášovi Sýkorovi a dále 

kolegyni Jitce Dvořákové za součinnost v otázce uveřejnění informací na hlavní web fakulty a 

stránku senátu.  
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 Ad 7) Informace o činnosti Ekonomické komise AS FSE UJEP  

Předsedkyně senátu předala slovo předsedkyni Ekonomické komise AS FSE UJEP (dále jen 

EK), která přítomné senátory seznámila se závěry činnosti komise týkající se kontroly 

průběžného čerpání finančních prostředků v rámci rozpočtu fakulty. Na základě provedené 

analýzy komise zjistila, že od roku 2022 došlo k nárůstu výdajů na mzdy a souvisejících 

zákonných odvodů přibližně o 3 mil. Kč. Zároveň upozornila, že tento nárůst není doprovázen 

odpovídajícím růstem příjmů, jelikož výše příjmů od roku 2022 stagnuje. Předsedkyně EK tak 

upozornila, že je nutné pro nadcházející rozpočtové období mít uvedené zjištění na paměti a 

naložit s ním tak, aby i nadále nebyla narušena dlouhodobá finanční stabilita fakulty. Zároveň 

ale zmínila, že v nadcházejícím rozpočtovém období bude hospodaření fakulty ovlivněno 

externími vlivy v podobě přislíbeného dodatečného příspěvku vysokým školám ve výši 4 mld. 

Kč a úpravou vnitřního mzdového předpisu na univerzitní úrovni. Výsledný efekt zmíněných 

externích faktorů může být i pozitivní, ale v současné době není znám, a tak by hospodaření 

fakulty mělo být obezřetnější.   

 

V diskuzi Tomáš Sýkora upozornil na to, že je spíše zapotřebí zohlednit náklady na dva nově 

akreditované studijní programy, které s sebou nesou i vyšší náklady na mzdové prostředky 

pedagogů a externích zaměstnanců (odborníků z praxe). Tomáš Sýkor připomněl, že řada 

zaměstnanců je v posledních letech velmi aktivní v projektové činnosti i ve smluvním 

výzkumu, což fakultě přináší nezanedbatelné zdroje. Dalším zdroje příjmu je výuka na 

ostatních fakultách. Z kapacitních důvodů je již problematické participovat na více 

projektech, neboť v současné době je na fakultě řešena celá řada projektů. Paní tajemnice 

doplnila, že tyto zdroje jsou zapojovány do hospodaření fakulty, ale mzdové prostředky 

představují samostatnou kapitolu. Tomáš Sýkora proto navrhuje spíše provést analýzu 

struktury zaměstnanců. Senátorka Michaela Jánská a senátorka Petra Olšová taktéž vyzvaly 

ke zpracování personální analýzy zaměstnanců fakulty, jelikož bez objektivních a 

podložených informací nelze věc konstruktivně řešit; přítomní zástupci vedení fakulty proti 

této výzvě neměli námitky. Diskutovalo se dále o plánovaném objemu mzdových prostředků 

pro externí zaměstnance na oborových katedrách. Děkan Ondřej Moc se k celé situaci vyjádřil 

a zdůraznil, že financování vysokých škol ze strany státu není dobré, nicméně že strukturálně 

postižené regiony včetně Ústeckého kraje mají dostat větší příspěvek, a dle odhadů bychom 

z přerozdělovaných 4 miliard Kč mohli získat zhruba 4 miliony Kč, avšak nejdříve v listopadu 

2025, a to na základě splnění některých požadavků, jako je např. počet přijatých studentů. 

V důsledku toho nelze s touto částkou počítat při plánování rozpočtu.  

 

Předsedkyně EK dále poděkovala paní tajemnici Dagmar Kubišové za součinnost a výbornou 

spolupráci při získání všech důležitých dat a za ochotu veškeré dotazy EK důkladně vysvětlit 

a prodiskutovat. Na závěr poděkovala předsedkyně senátu předsedkyni EK a členům této 

komise za podnět k diskuzi, všem diskutujícím za příspěvky a slíbila, že se tématu bude AS 

FSE UJEP i nadále věnovat.  
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Ad 8) Různé 

1. Předsedkyně senátu pozvala všechny přítomné na Shromáždění akademické obce FSE 

UJEP, které se bude konat ve středu 4. 12. 2024 v učebně MO 307. Program bude následující: 

Informace o činnosti AS FSE UJEP za rok 2024, Informace o životě na fakultě pohledem 

děkana dr. Moce, Udílení cen děkana FSE UJEP, Představení kandidátů na funkci děkana 

FSE UJEP na další funkční období. 

 

2. Senátor Jiří Drahoš představil před zasedáním senátu děkanovi FSE UJEP Ondřeji Mocovi 

projekt na parkovací a dojíždějící aplikaci, která by byla přístupná studentům naší fakulty na 

fakultním instagramovém profilu, a na které pracuje se svým týmem. Nyní se na zasedání 

dotázal, zda v této věci proběhl nějaký pokrok. Děkan Ondřej Moc sdělil, že ano, a odkázal jej 

v této věci na kolegyni Jitku Dvořákovou. 

 

3. Místopředseda senátu Jan Brázda vznesl dva dotazy, na které obdržel za uplynulý měsíc 

podněty od studentů a pedagogů. První se týkal zvýšené policejní přítomnosti na UJEP 

v souvislosti s prosincovým výročím střelby na FF UK. Proděkanka pro vnější vztahy Jitka 

Laštovková jej ujistila, že záležitost je již vyřešená a zvýšená policejní přítomnost v Kampusu 

UJEP je zajištěná. Další dotaz, resp. návrh, se týkal možnosti úklidu nábytku a náhradních 

dílů z chodby ve sklepních prostorech budovy FSE UJEP na ulici Moskevská a jejich skrytí za 

paraván. Paní tajemnice vzala tento návrh na vědomí a bude se jím zabývat.  

 

4. Senátor Tomáš Sýkora připomněl problematiku digitalizace cestovních příkazů po vzoru 

jiných univerzit. Další dotaz se týkal formy konání referentských zkoušek, kterou považuje za 

neúčelnou. Paní tajemnice sdělila, že tuto agendu bude mít na starosti nově přijatá 

zaměstnankyně rektorátu a že dojde ke zlepšení situace. Senátorky za AS UJEP, Petra Olšová 

a Kateřina Smejkalová přislíbily, že tuto problematiku vnesou jako podnět k diskuzi na 

zasedání tohoto senátu, jakožto dotaz senátorů za FSE UJEP.  

 

Na závěr jednání poděkovala předsedkyně senátu všem senátorům a členům vedení fakulty za 

účast. Sdělila, že další zasedání AS FSE UJEP, na kterém je mimořádně důležitá účast všech 

senátorů, se uskuteční 11. 12. 2024 a bude spojeno s volbou kandidáta na jmenování děkanem 

FSE UJEP na další funkční období.    

 

Zasedání AS FSE UJEP bylo ukončeno ve 13:18 hod. 

 

    

 

Zápis provedl: Jan Brázda 

Kontrola zápisu: Kateřina Smejkalová 


